
 

 

Referat af generalforsamling i 
Thyges Banke Grundejerforening 

Mandag den 27. maj 2019 

  
  

Mødet blev afholdt hos formanden på Thyges Banke 14. 

Følgende husstande var repræsenteret: 
Thyges Banke 7, 9, 14, 16, 18, 22, 24, 28, 34, 36  
 
 
1. Valg af dirigent.  
Michael Bodzioch blev valgt. 
 
2. Bestyrelsens beretning om det foregående år.  
Troels fremlagde bestyrelsens beretning. (tidligere udsendt). 
 
3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af revisor. (vedhæftet) 
Jørgen Junge fremlagde regnskabet, som blev godkendt. 
Jørgen oplyste, at i regnskabet for 2017 var det fulde beløb for køb af hjertestarteren 
udgiftsført i regnskabet, og Nyrupvængets andel på ca. kr. 7.500 var ikke optaget som et 
tilgodehavende og modregnet i købesummen. Derfor er beløbet på ca. kr. 7.500 fuldt ud 
indregnet som en indtægt i regnskabet for 2018. Derfor det ”høje” positive resultat i 2018. 

4. Rettidigt indkomne forslag.  
Ingen indkomne forslag. 
 
5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent.  
Kontingent uforandret kr. 300. 
 
6. Valg af formand for bestyrelsen. (hvert andet år).  
Formanden var ikke på valg 
 
7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer (Steen Huusom og Jørgen Junge modtager genvalg). 
samt en suppleant (Per Nielsen modtager genvalg).  
Genvalg til alle. 
 
8. Valg af revisor (Mikael Sørensen modtager genvalg).  
Genvalg. 
 
9. Valg af revisor suppleant.  
Anni Nielsen blev valgt. 

10. Eventuelt 
10.A. Bommen, som er placeret på stien ned mod købmanden, skal repareres. 
Bestyrelsen finder en løsning. 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
10.B. Bestyrelsen opfordrede til beskæring af buske og træer, der hænger ud over fortove 
– og specielt hvor de dækker for gadebelysningen. 
 
10.C. Formanden opfordrede til at få koordineret køb/leje/lån, af eksempelvis flismaskine 
mv., med Nyrup Vænget for at holde omkostningerne til vedligeholdelse så lave som 
muligt. Det var der opbakning til fra de repræsenterede hustande. 
 
10.D. Karin Fjeldgaard spurgte ind til, om der kunne være stemning for, at der tages 
initiativ til fælles arrangementer for grundejerforeningens beboere. Og I givet fald om det 
ville være noget som Grundejerforeningen kunne bidrage med et mindre tilskud til. 
Det var der bred opbakning til fra de repræsenterede husstande. 
 
Karin Fjeldgaard, Lars Neumann og Gitte Pløger vil komme med de(t) første forslag til 
mulige datoer og arrangementer. Hvis andre skulle være interesseret, er de meget 
velkomne til at kontakte en af de 3 ovennævnte, og alle beboere opfordres til at komme 
med gode ideer og forslag – og send gerne disse pr. mail til Karin Fjeldgaard. 
   
  
Mødet sluttede i god ro og orden. 
  
  
Referent  
  
Michael Bodzioch 


